



مسقط: 21 يونيو 2021م

تاريخ بدء الأكتتاب في أسهم زيادة رأس المال عن طريق حق الأفضلية

بالإشارة الى افصاح ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة على موقع بورصة مسقط بتاريخ 15 يونيو 2021، يسرنا الإفادة لمساهمي وحاملي سندات الشركة الكرام بأن تاريخ تداول الحقوق في بورصة مسقط من 20 يونيو 2021 وسيستمر لغاية 27 يونيو 2021. وتاريخ بداية الإكتتاب في أسهم حق الأفضلية من 21 يونيو 2021 ولغاية نهاية تداول يوم 30 يونيو 2021.

قامت الشركة بإرسال طلبات الإكتتاب لكافة مساهمي الشركة على العنوان المثبت للمساهمين في شركة مسقط للمقاصة والإيداع، يرجى من مساهمي الشركة الذين لم يتمكنوا من إستلام طلب الإكتتاب التواصل مع مدير الإصدار أو بنك التحصيل/ البنك الأهلي لغرض الحصول على نسخة طبق الأصل من إستمارة طلب الإكتتاب.

كما نرجو مراجعة نشرة الإصدار المعتمدة والذي يمكن الإطلاع عليها في بورصة مسقط www.msx.om و موقع الشركة الإلكتروني www.didic.com.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،

رامز العامودي

الرئيس التنفيذي

Muscat: 21 June 2021

The date of commencement of subscription for the Rights Issue

With reference to Company's Rights Issue and disclosure on the MSX on June 15, 2021, we are pleased to inform the Company's esteemed shareholders and bond holders that trading of the rights has begun on the MSX from June 20, 2021 and will continue until June 27, 2021. The subscription for the Rights Issue will begin from today i.e., June 21, 2021 and close on June 30, 2021.

The Company has sent application forms to all its shareholders as on Record date at their address as per MCD's records. The Company's shareholders who have not received their application forms are requested to contact the Issue Manager or the Collecting Bank - Ahli Bank, for the purpose of obtaining duplicate copy of application form.

The approved prospectus for the Rights Issue is available on the Muscat Stock Exchange (MSX) website www.msx.om and the Company's website www.didic.com

Regards

Ramez El Amoudi

CEO

